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ZAPISNIK 
SA 8. SJEDNICE VMO KRIMEJA 

 
8. sjednica VMO Krimeja održana je 27.03.2024. (srijeda) s početkom u 18.00 sati u prostorijama MO 
Krimeja – Kumičićeva 50. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Boris Mijolović, predsjednik VMO  
- Lucio Eškinja , zamjenik predsjednika VMO 
- Josip Dovolić, član VMO 
- Valentino Bonata, član VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
Danijela Bradamante, članica VMO 
  
 

Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice VMO Krimeja: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

  
Sjednicu je otvorio  predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Male komunalne akcije za 2025. godinu - obavijest 
2. Program Dan žena – izvještaj o provedenom programu  
3. Tekuća komunalna problematika   
4. Razno 
 

 
 

AD 1  
Predsjednik je upoznao prisutne da je poziv na predlaganje Malih komunalnih akcija  otvoren 
od 11. do 29. ožujka 2024. godine, a svoje prijedloge komunalnih zahvata građani mogu 
dostaviti u mjesni odbor, osobno ili putem e-maila, također i u Upravni odjel za poslove 
Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu, osobno ili na e-mail: mjesna-
smu@rijeka.hr, kao i putem jednostavnog online obrasca. 
Predlagati se mogu manji komunalni zahvati kao što su: uređenje zelenih površina, postava 
klupa i ograda, dodatno uređenje i opremanje dječjih igrališta te igrališta za igru loptom i 
rekreaciju, sanacija postojećih prometnica, nogostupa, parkirališta, stubišta i pješačkih staza, 
uređenje prometne signalizacije, postava autobusnih čekaonica, postava tijela javne rasvjete, 
sanacija divljih deponija i sl. 
 



Budući da se radi o manjim investicijskim zahvatima na obnovi postojećih odnosno izgradnji 
novih  objekata komunalne infrastrukture, veliki razvojni zahvati, primjerice izgradnja 
autobusnog kolodvora, javnih garaža, šetnica, biciklističkih staza, pješačkih mostova, objekata 
vrtića, škola ili sportskih objekata, izgradnja novih prometnica, asfaltiranje bijelih cesta ili pak 
izgradnja vodovodne, kanalizacijske ili plinske mreže, ne mogu se financirati kroz male 
komunalne akcije. 
Vijeće će na svojoj idućoj sjednici raspravljati o pristiglim prijedlozima. 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća je obavijestio prisutne da se program Dan žena i ove godine uspješno održao 
8.03.2024. godine. Program je organiziran u suradnji s Klubom umirovljenika Krimeja. U 
programu su učestvovali klapa Gradelini, muzičar Vladimir Mikler i  predstavnici Folklorne 
skupine Slovenka. 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
 
AD3 
Vijeće je raspravljalo o komunalnoj problematici na području MO Krimeja. Budući još nije 
uklonjeno nepoželjno raslinje (bršljan) koji prelazi preko zida na javnu površinu (nogostup) na 
početku Ulice Drage Gervaisa, ponoviti će se zahtjev komunalnom redarstvu za uklanjanje. 
Vijeće je zaprimilo dopis Udruge Moj otok koja provodi projekt kontrole suzbijanja populacije 
galeba klaukavca. Vijeće je utvrdilo da na ovom području nema nekih većih problema te da 
građani mogu sami utjecati na način da npr. zatvaraju poklopce kanti za komunalni otpad i sl. 

 
 
AD4 
Pod točkom razno nije bilo rasprave.    
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19.30 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu    
               samoupravu 

 
 
 

Predsjednik VMO Krimeja 
    Kristina Dumić Červar  Boris Mijolović 

 
 

  
   

  


